
 

Verslag College van Bestuur 
Datum 11-04-2023 

Tijd 9:30 - 11:30 

Locatie WBH01A017 

Aanwezig Jopie Nooren (voorzitter), Hanneke Reuling, Geleyn Meijer (digitaal), Maaike 
Lürsen, Jolieke Timmermans (digitaal) en Peter van Achteren (verslag) 

Toelichting Vanaf 10:15 - 11:15 uur in aanwezigheid van de accountant (PWC) en 
Jolanda Hagemeijer (FP&C) - behandeling jaarwerk 2022 

 

   

1 
 

 Opening 
 

2 
 

 Verslag collegevergadering + actielijst 
Het verslag wordt met enkele redactionele wijzigingen vastgesteld. 
De actielijst wordt niet doorgenomen, wel wordt gevraagd om n.a.v. de 
ASVA-brief over roostering een actie op de lijst te houden ter bepaling of 
nadere nalevingsafspraken nodig zijn (toezien tijdige beschikbaarheid 
roosters).  
 

3  Besluiten 

3.1 
 

 Aanbesteding arbodienst gemeenschappelijke diensten UvA-HvA 
Het CvB besluit HvA-medewerkers van de gemeenschappelijke diensten – 
die op dezelfde afdeling werken als UvA-medewerkers – onder te 
brengen bij de ‘nieuwe’ arbodienst, middels een Europese aanbesteding 
die de UvA uitzet.  
 

4  Bespreken en besluiten 

4.1 
 

 Jaarverslag audit 2022 
Het CvB neemt kennis van het Jaarverslag Audit 2022 en constateert dat 
dit een goed overzicht biedt de verrichte activiteiten. Naast de reguliere 
auditwerkzaamheden bevat het verslag ook de weergave van de 
uitgevoerde adviserende activiteiten. Het jaarverslag maakt goed 
onderscheid tussen die twee elementen en heeft in de uitvoering goed 
aandacht voor onafhankelijkheid. Het CvB stelt het verslag vast en geleidt 
dit ter bespreking door naar de RvT-auditcommissie. 
 

4.2 
 

 Jaarverslag Sociale Veiligheid & Welzijn 
Het College van Bestuur neemt kennis van het overkoepelende jaarverslag 
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Sociale Veiligheid & Welzijn. Het CvB spreekt haar waardering uit dat het 
gelukt is dit jaar tot een bundeling van deze jaarverslagen te komen.      

Aan de vicevoorzitter en de rector wordt tot het eind van de week ruimte 
geboden om eventuele (tekstuele) opmerkingen over de bestuurlijke 
reactie door te geven aan de griffie t.b.v. verwerking in de definitieve 
stukken door de indieners. Deze definitieve versies worden dan 
aangeboden aan de RvT-governancecommissie, het CBO, het BVO en de 
CMR. 
 

4.3 
 

 Flashrapportage p2 2023 
Het CvB neemt kennis van de flashrapportage P2-2023 en de 
ontwikkeling van het resultaat t/m P2. In de bespreking staat het CvB 
kort stil bij de uitnutting van de middelen bestuursakkoord, waarvan de 
CvB-leden de verwachting hadden dat  - gezien de eerdere oproepen - 
de uitnutting al meer op stoom zou zijn. Daarnaast spreekt het CvB met 
aanhoudende zorg over de externe loonkosten (overschrijding). Met de 
directeur FP&C spreekt het CvB graag hierover door o.b.v. de 
Flashrapportage P3 met het oog op de vraag: als er al sprake is van een 
patroon in 2023, hoe kan daarop gehandeld worden? Ook zal het CvB in 
de aankomende CBO-update de zorg reeds onder de aandacht brengen 
van de decanen. 

4.4 
 

 Jaarwerk 2022: (Jaarverslag, Jaarrekening, Treasury rapportage) iaw PWC 

Het CvB heeft kennisgenomen van de jaarstukken 2022 (incl. bijlagen) en 
stelt deze vast ten behoeve van behandeling door de RvT-auditcommissie 
(d.d. 19 april 2023) en goedkeuring door de Raad van Toezicht (24 april 
2023). De vicevoorzitter krijgt mandaat om tekstuele en cosmetische 
aanpassingen en aanvullingen aan te (laten) brengen inclusief opvolging 
van (beperkte) openstaande punten.  
 
Ter tafel constateerde het CvB dat er een waardig jaarverslag ligt dat een 
goed beeld geeft over de HvA in 2022. De leesbaarheid wordt geprezen. 
Ten aanzien van de tabel waarin de toepassing van de branchecode Goed 
Bestuur wordt toegelicht wordt Bestuursondersteuning (BO) gevraagd nog 
een laatste check te doen op een item waar in een eerder jaarverslag de 
kwalificatie ‘onduidelijk, niet benoemd’ werd gegeven in de VH-
monitoringsrapportage. Daarnaast wordt de reflectie gedeeld dat voor het 
volgende jaarverslag (nog) meer vanuit de faculteiten geschreven kan 
worden. Voor volgend jaar uit het CvB ook de wens om het eigen 
governance-hoofdstuk nadrukkelijker inhoudelijk geladen mag worden 
de prioriteiten die het CvB dat jaar heeft gesteld. In de nu voorliggende 
versie zit dat beeld wel door het verslag heen verwerkt en geeft het 
voorwoord daar invulling aan, maar dit mag krachtiger. Er zal getracht 
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worden met kleine (tekstuele) aanvullingen het huidige hoofdstuk nog 
aan te scherpen op dit punt. 
 

4.5 
 

 Jaarwerk 2022: Accountantsverslag PWC 

In aanwezigheid van Richard Goldstein (PWC) en Jolanda Hagemeijer 
(FP&C) bespreekt het CvB de concept-accountantsverklaring. Goldstein 
geeft aan dat een positieve controleverklaring aanstaande is. Er zijn nog 
een aantal openstaande punten, maar in de basis is sprake van een 
financieel gezonde, stabiele situatie. De HvA weet in haar processen en 
uitvoering te zorgen voor voorspelbaarheid, betrouwbaarheid; er is 
sprake van een goedlopende, geoliede machine. Dat verdient 
complimenten, deze status komt niet zomaar en is een groot goed om te 
behouden zo wordt ter tafel geconstateerd. 
 
Specifiek staat de vergadering stil bij enkele specifieke punten, 
waaronder ook de nog lopende activiteiten/onderzoeken. In het bijzonder 
gaat aandacht uit naar het inkoop-/aanbestedingsbeleid, zowel waar het 
de externe normbedragen betreft als ook de naleving van interne 
procedures. Daarnaast wordt stilgestaan bij de controles die gedaan zijn 
op het gebied van voorzieningen en vastgoed. Tot slot spreken de 
aanwezigen door over de ontwikkelingen rondom publiek-private 
samenwerkingen en de noodzaak om hierin richting Inspectie en 
Ministerie met gebundelde kracht vanuit de sector te acteren. 
 
Hoewel de controleactiviteiten nog niet geheel zijn afgerond en Goldstein 
nog aanwezig zal zijn bij verschillende andere bijeenkomsten, dankt 
Reuling hem voor zijn jarenlange inzet als accountant met waardering 
voor zijn brede blik over de sector waarmee hij ook in landelijke 
discussies een waardevolle agenderende rol heeft gehad. 
 

5 
 

 Mededelingen 

• Meijer meldt aanvullend op de besluitvorming d.d. 14/2 m.b.t. het 
ondersteuningsproject ChatGPT dat er na het destijds opgestelde 
startnotitie inmiddels een uitgewerkt Plan van Aanpak tot stand is 
gekomen (zie bijlage). Parallel wordt uitvoering al opgepakt. 

• Reuling meldt dat de HvA op 4 april 167 studenten en 
medewerkers die werken met Global Mind Monitor (een online 
survey) heeft geïnformeerd over een datalek. Het gaat om 
hetzelfde datalek als bij andere grote bedrijven die hier afgelopen 
week door getroffen zijn. Het gaat om een datalek bij een 
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leverancier en het is nog niet bekend of er gebruik is gemaakt van 
het lek. 

• Op 28 maart heeft Meijer deelgenomen aan de Tour d’Amsterdam 
waarbij hij heeft kennismgemaakt met de besturen van 
verschillende studentenverenigingen. 

• Op 28 maart heeft Reuling deelgenomen aan het afscheid van 
Agnieszka Skyner. Zij werkte als controller bij de Bestuurstaf en 
maakt nu de overstap naar de afdeling DIV. 

• Op 28 maart heeft Nooren deelgenomen aan de stuurgroep 
Digitale en Sociale Transformatie. Gesproken is over de 
gezamenlijke ambities van UNL, VH en SURF wat betreft de 
activiteiten van SURF op verschillende gebieden. 

• Op 28 maart heeft Nooren deelgenomen aan de Iftar bij FBSV. De 
Faculteit Bewegen, Sport en Voeding organiseerde dinsdagavond 
een Iftar voor studenten en medewerkers. Het doel: kennis delen 
over de ramadan, de iftar en hoe de HvA rekening kan houden 
met vastende studenten. 

• Op 28 maart is Nooren geïnterviewd voor Common Eye in het 
kader van het onderzoek naar het optimaliseren van de Taskforce 
Lerarentekort Amsterdam. 

• Op 29 maart heeft Meijer deelgenomen aan de Northumbria 
University Congregation Ceremony. 

• Op 29 maart heeft Meijer deelgenomen aan de Graduation 
Ceremony of the Joint Degree Master Global Sustainable 
Management 

• Op 30 maart hebben de CvB-leden deelgenomen aan de 
Kennisparade. In het De La Mar Theater kwamen studenten, 
medewerkers en partners van de HvA samen voor de jaarlijkse 
Kennisparade waar dit keer impact maken in de stad centraal 
stond. 

• Op 30 maart hebben Meyer en Nooren samen met de decanen 
verkend wat de strategische partners van de organisatie zijn en 
welke afwegingen daarbij van belang zijn. 

• Op 31 maart heeft Meijer deelgenomen aan het ontbijt pensant 
van de Rabobank over de ontwikkelingen van de arbeidsmarkt. 

• Op 3 en 4 april hebben de CvB-leden samen met de decanen een 
24-uur sessie gehouden onder leiding van Marinka Lupius gericht 
op het beter elkaar leren kennen en mensgericht leiderschap. 

• Op 4 april waren Meijer en Reuling aanwezig bij de lectorale rede 
van Anna Custers, Armoede in een Rijk Land. Meijer meldt ook 
zeer tevreden te zijn over de aandacht hiervoor in de landelijke 
dagbladen. 
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• Op 4 april hebben Meijer en Reuling deelgenomen aan de Open 
Avond. 

• Op 4 april heeft Nooren namens de VH samen met Kresin 
deelgenomen aan het overleg bestuur/sac-voorzitters 2023. 
Gesproken is over de strategische bijdrage die de SAC’s kunnen 
spelen in het doorontwikkelen van de hogescholen. 

• Op 4 april heeft Nooren deelgenomen aan de Participizza 
(begeleid door Studentenzaken) voor studenten die deelnemen 
aan de CMR. 

• Op 5 april hebben Meijer en Reuling deelgenomen aan het 
afscheid van Richard Slotman. Hij zal zijn functie als directeur van 
SIA neerleggen i.v.m. zijn pensioen. 

• Op 6 april heeft het CBO plaatsgevonden. Aan de orde kwam het 
MJIVP Onderzoek van de Faculteit Techniek (ter advies) en het 
voorstel voor de verduurzaming van de Buurtcampussen. Het 
laatste uur vond plaats inclusief het BVO (de dakpan) waar is 
gesproken over de hoofdlijnen kaderbrief 2024. 

• Op 6 april heeft het BVO plaatsgevonden waar is gesproken over 
de SLA’s, Integrale Veiligheid, uniformering tarieven 
werkstudenten en het Bestuur- en beheersreglement en de 
procuratieregeling. 

• Op 6 april waren Meijer, Reuling en Lürsen aanwezig bij het 
afscheid van Jos van Hijfte. 

• Op 5 april nam Nooren deel aan het bestuurlijk overleg over 
sociale veiligheid van OCW gericht op de opdracht voor de nog te 
vormen regiegroep Sociale Veiligheid. 

• Op 5 april heeft Nooren deelgenomen aan het overleg tussen 
colleges en besturen van hogescholen over thema’s die relevant 
zijn voor het doorontwikkelen van de Hogere Economische 
Studies. 

• Meijer meldt samen met Kresin een gesprek gehad te hebben met 
Professor of Practice Marleen Stikker. 

6  Bestuurlijke overleggen 

6.1 
 

 Bestuurlijk overleg aansluiting onderwijs arbeidsmarkt 2023 d.d. 11 april 
Geen opmerkingen.  

6.2 
 

 Ledenraad SURF d.d. 12 april 
Geen opmerkingen. 

6.3 
 

 AV VH & Bestuurscommisies d.d. 11 en 14 april 
Ten aanzien van NPulse vraag Meijer aan Nooren aandacht te vragen voor 
de invulling van de werkgroep waar hij onderdeel van uit zou maken. 
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Deze werkgroep is nog niet bij elkaar gebracht, terwijl de stuurgroep al 
wel actief is.  

6.4 
 

 Drievoorzittersoverleg HvA-UvA-VU d.d. 17 april 

Niet tijdig beschikbaar.  

6.5 
 

 RvT - auditcommissie d.d. 19 april 
Reuling zal bij de auditcommissie een mededeling doen over het al dan 
niet tijdig beschikbaar komen van de jaarverslagen Functionaris 
Gegevensbescherming en Privacy Officer.  

6.6 
 

 Raad van Toezicht d.d. 24 april 
Geen opmerkingen. 
 

7 
 

 Uitnodigingenlijst 
De uitnodigingenlijst wordt op twee punten geactualiseerd. 
 

8 
 

 Rondvraag 
Bij de rondvraag spreken Reuling en Nooren af contact te hebben over de 
doorzetting van de financiering voor Koers en Kompas (huidige 
toezegging is eenjarig). 
 
Lürsen geeft aan in het Parool een mooi artikel te hebben gelezen over 
het onderzoek van Van der Water en zal dit aan de collegeleden 
toesturen. 
 

9  TKN 
Het CvB neemt kennis van: 

9.1  TKN: timetable HvA 

9.2  Notitie tbv G&R commissie Raad van Toezicht 

9.3 
 

 Uitgangspunten onderwijsjaarroosters 2026-2029 
 

 


